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§ 17.  Anmälan av kontorsyttrande av remiss av sametingets 
rapport Samiskt språkcentrums utvecklingsmöjligheter för 
att främja fler samiska språk 

Dnr 1.6-351/2019 

 

Äldrenämndens beslut 

Ärendet läggs till handlingarna 

 

Ärendet 

Äldreförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänstutlåtande daterat 

2019-06-28. 

 

Sametinget har utrett hur Samiskt språkcentrums verksamhet kan 

utvecklas för att främja fler samiska varieteter. Stockholms stad är 

remissinstans till rapporten ”Samiskt språkcentrums 

utvecklingsmöjligheter för att främja fler samiska språk”. I dag finns 

ume-/sydsamiskt språkcentrum. Sametinget föreslår att det inrättas 

två nya språkcentrum inom nord- och lule-/pitesamiskt område. Det 

övergripande målet är bland annat att bidra till det samiska språkets 

användning och stärka de samiska talarna. Äldreförvaltningen har 

inga synpunkter till förslaget om inrättande av språkcentrum och 

anser att det kan vara en bra modell för språkrevitaliserande insatser.   

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Erik Slottner (KD) föreslog att nämnden skulle besluta 

att lägga ärendet till handlingarna. 
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§ 18.  Anmälan av kontorsyttrande Motion från (Fi) om att inrätta 
ett romskt demokraticentrum 

Dnr 1.6-341/2019 

 

Äldrenämndens beslut 

Ärendet läggs till handlingarna 

 

Ärendet 

Äldreförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänstutlåtande daterat 

2019-06-28. 

 

I en motion av Sissela Nordling Blanco, Anna Rantala Bonnier 

och Lisa Palm (Fi) redogörs för att Stockholms stad är 

utvecklingskom-mun för romsk inkludering. Förslagsställarna 

menar att mer måste göras för att romer ska få sina mänskliga 

rättigheter tillgodosedda. I motionen föreslås att staden inrättar 

ett romskt demokraticenter för att säkerställa ett långsiktigt och 

stadsövergripande arbete med att ge romer likvärdiga 

livschanser. Staden har antagit en stadsövergripande strategi 

för romsk inkludering som ska ses som en gemensam plattform 

i det långsiktiga arbetet. Äldreförvaltningen menar att 

remissens förslag kan åstadkommas genom och utveckling av 

metoder och arbetssätt inom ramen för strategin. En 

utvärdering av strategin bör initialt göras. 

Förslag till beslut 

Ordföranden Erik Slottner (KD) föreslog att nämnden skulle besluta 

att lägga ärendet till handlingarna. 

 
  


